
 

Saksprotokoll i 21.01.2020 - hovudutval for kultur, idrett og integrering 

Knut Inge Andersen (FNB) gjorde framlegg om at han i PS 14/19 ikkje kunne finne igjen eit av 
vedtakspunkta som vart fatta i møtet. Utvalet slutta at administrasjon tar ein gjennomgang på dei 
innsendte forslaga for å sjå om noko ved ein inkurie ikkje har komme med.  
 
Møteboka frå 02.12.19 vart godkjent med merknaden over.  


